
 
 

 

Mondelinge vraag voor het vragenhalfuurtje Raad   
  
Datum:  7 maart 2017 
 
Indiener: Pro Krimpenerwaard, Ad Struijs   
 
Onderwerp:   Parkeerproblemen bij de sportvelden Schoonhoven Oost en Overleg met 
wijk- en buurtverenigingen 
 

 
Toelichting:  

Mets en SMHC in Schoonhoven sluiten een accommodatieakkoord  

 

Situatieschets 
zwarte streep: nieuwe erfgrens 
blauw gearceerd vlak: gaat terug naar de gemeente 
rood vlak met kruis: nieuw materiaalhok SMHC 

http://prokrimpenerwaard.nl/2471


 
 

 

Per 1 januari 2017 gaat de accommodatie van de Honk- en Softbal Vereniging Mets over naar de 
hockeyvereniging SMHC in Schoonhoven-Oost. Dit betekent dat vanaf 1 maart 2017 de 
hockeyvereniging gebruik kan maken van het voormalige clubhuis van Mets. Dan wordt het huidige 
clubhuis van SMHC afgebroken en de (mogelijk) asbesthoudende dakbedekking volgens de regels 
afgevoerd. De opstallen worden verwijderd en er wordt een nieuw materiaalhok geplaatst. De 
bestaande erfgrens zal worden opgeschoven.  In de situatieschets is de nieuwe erfgrens en de 
situering van het materiaalhok aangegeven. De werkzaamheden moeten voor de zomer 2017 worden 
uitgevoerd. Het vrijkomende terrein gaat terug naar de gemeente Krimpenerwaard. Het bestuur van de 
beheersstichting heeft de gemeente gevraagd om dit terrein te bestemmen voor parkeerplaatsen, 
zodat het parkeerprobleem in die omgeving wordt opgelost. Pro Krimpenerwaard heeft over de 
ongewenste parkeersituatie vele malen vragen gesteld. Ook nu vragen wij in de raadscommissie 
Ruimte hiervoor aandacht. Wij zijn blij dat Mets en SMHC tot deze oplossing zijn gekomen. 

Vragen: 

1.Is het college hiervan op de hoogte en is de hier geschetste situatie correct weergegeven? 

2. Is het college voornemens om het parkeerprobleem op te lossen door het nieuwe terrein bij de 
hockeyvelden aan de Prunuslaan hierbij te betrekken? Zo nee, waarom niet en zo ja, op welke termijn 
wordt dit uitgevoerd? 

3. Is het college voornemens om naast De Beheersstichting ook WPO (Wijk Platform Oost) hierbij te 
betrekken? 

4. Kan het college ons ook informeren wanneer de wijk en buurtverenigingen in de gemeente voor het 
laatst in een gezamenlijk overleg bijeen zijn geweest onder uw leiding? Wanneer heeft u de afgelopen 
jaren met de buurt- en wijkverenigingen gesproken? Wat is uw beleid in deze? 

 

 

 

 
 
 
 
 
 


